
Chrání "prohibice" pravidelné spotřebitele alkoholu?

Po vyhlášení "prohibice" se množí dotazy, jak toto opatření chrání pravidelné spotřebitele alkoholu. Data o
obsahu metanolu v pančovaných nápojích jsou stále neveřejná, tedy nedostupná. Neví se všechno o
závadných značkách, v TV se občas objeví zpráva o až 50% obsahu metanolu (v etanolu nápoje). Podívejte
se proto na model pracující s 40 a 20% obsahem alkoholu. Kolik mohu vypít, aby případná dávka alkoholu
byla zdravotně tolerovatelná? Podívejte se na odpovědi.

Prezentace pro veřejnost.

http://czvp.szu.cz/aktuality/souvislosti.pdf
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